
Hala E ali
rekreacijski

center
Projekl za gradnjo refcrea-

cijskega centra je bil razgr-
njen polne zadnje štiri mesece
pipjštijega leta. Knjiga pri-
pomb je ostaJa prazna. Lahko
torej sklepamo, da večina
pozdravi}a ta pomembni
korak v razvoju našega druž-
bencga standarda.

Z novim letom je Carinar-
niciizpraznila halo E, ki jo je
doslej imela v najemu. Loka-
cija tega objekta, sedanje
njegovo stanje ter njegove
izmere ustrezajo rekonstruk-
i iji za rekreacijo ne samo čla-
.jom delovnega kolektiva,
temveč tudi njihovim družin-
skim članom, kar bo prav go-
tovo prispevalo k temu, da se
bo z rekreaci jo načrtno začelo
ukvarjati večje število članov
kolcktiva.

Ze večkrat smo razmišljali
o gradnji rekreacijskih povr-
ši». Zato te idealne prilike ne

vJtaže zamuditi, ker se ne bo
' -^t.ponovila. Objekt bo imel

tako veKke zmogljivosti, da
presegajo potrebe našega ko-

•̂ lekfiva. Zato bomo morali
^dbbiti še najmanj dva part-

nerja kot soinvestitorja.

Med uporabnike tega objekta
pa bodo vsekakor vključeni tudi
krajani KS Nove Jarše.

Pri presoji investicije bi morali
člani delovnega kolektiva upoš-
tevati dejstvo, da redna rekrea-
cijska vadba varuje zdravje in
dviguje psihofizične sposobnosti
delovnega človeka. Ne gre samo
za interes naše delovne organiza-
cije, temveč celotne dmibene
skupnosti. Zaželeno in seveda
možno je, da na projekt še vedno
dajo delavci svoje pripombe in
predloge, predvsem pa da izrazijo
svojo pripravljenost za gradnjo
rakega objekta.

Predvsem pa morajo dobro
pretehtati tako pomembno odlo-
čitev s področja družbenega
standarda družbenopolitične in
družbenc organizacije na ravni
delovne organizacije.

JOŽE BORŠTNAR


